
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01- 078/24-127/1 
Podgorica, 26.01.2024. godine 

Z A P I S N I K  

sa 375. sjednice Savjeta, održane 26. januara 2024. godine

Trista sedamdeset i peta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: 
SAEM) je počela u l i  sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković,
2. Edin Koljenović,
3. Milan Radović i
4. prof. dr Andrijana Nikolić.

Sjednici nije prisustvovao član Rajko Todorović.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Sunčica Bakić -  direktorica, Jadranka 
Vojvodić -  pomoćnica direktorice, Elvira Ceković - rukovoditeljka službe za odnose sa javnošću i 
opšte poslove, Marina Mugoša-Lazarević -  savjetnica direktorice za pravne poslove, Đorđe 
Vujnović - savjetnik direktorice za međunarodne odnose, Anastazija Perović -  predsjednica 
Sindikalne organizacije AEM, Jelena Ninović Đuričić - pravnica i Ranka Novaković -  sekretarka 
SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 374. sjednice;

2. Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta u AEM;

3. Kolektivni ugovor AEM;

4. Žalbe TV "MNE Sport 1" na rješenja AEM (br. 02-2273-23, 02-2274-23 i 02-2275-23) i

5. Razno.

• Tačka 1: Zapisnik sa 374. sjednice 

Zaključak:

Na zapisnik je bilo primjedbi i usvajanje se odlaže za sljedeću sjednicu.
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• Tačka 2: Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta u AEM

Direktorica AEM Sunaca Bakić je dostavila predlog Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i 
sistematizaciji radnih mjesta u AEM.

Zaključak:

Jednoglasno je usvojen Pravilnik o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta
u AEM.

• Tačka 3: Predlog kolektivnog ugovora AEM

Direktorica AEM Sunčica Bakić je dostavila predlog Kolektivnog ugovora AEM. Predstavila je 
izmjene u aktu koje su unešene na osnovu zahtjeva Sindikalne organizacije AEM.

Zaključak:

Jednoglasno je usvojen Kolektivni ugovor AEM.

• Tačka 4: Žalbe TV "MNE Sport 1 "  na rješenja AEM (br. 02-2273-23, 02-2274-23 i 02- 
2275-23)

Direktorica Agencije za elektronske medije je donijela rješenja br. 02-2273, 02-2274 i 02- 
2275 od 25.12.2023. godine, kojim je privrednom društvu ,,Manix" d.o.o. iz Podgorice, emiteru 
televizijskog programa ,,TV MNE SPORT 1", ,,TV MNE SPORT 2" i ,,7V MNE SPORT 3" izrečena 
upravno-nadzorne mjere privremenog oduzimanja Odobrenja za emitovanje br. O-TV-K-26, O-TV- 
K-27 O-TV-K-28.

Privredno društvo ,,Manix" d.o.o. iz Podgorice je blagovremeno dostavio žalbe na rješenja 
(zavedena kod Agencije pod br. UP II 01-43/24-1, br. UP II 01-43/24-2 i br. UP II 01-43/24-3 od
12.01.2024. godine).

SAEM je razmotrio predmetne žalbe i sve spise predmeta. SAEM je konstatovao da u 
konkretnom slučaju izrečena upravno-nadzorna mjera privremeno oduzimanje odobrenja nije 
adekvatna. Naime, Savjet je uvažio navode žalbe, a koji se tiču teškoća u poslovanju emitera te 
nalazi da su razlozi opravdani i da su isti onemogućili emitera da izmiri svoje dospjele obaveze 
prema Agenciji, ne dovodeći u pitanje da je prvostepeni organ tačno utvrdio visinu duga i 
kašnjenje u njegovom izmirivanju.

Zaključci:

Jednoglasno se usvajaju žalbe privrednog društva ,,Manix" d.o.o. iz Podgorice, emitera 
televizijskog programa ,,7V MNE SPORT 1" podnesene protiv rješenja AEM (br. 02-2273-23, 02- 
2274-23 i 02-2275-23) i postupci se vraćaju prvostepenom organu na ponovni postupak.

• Tačka 5: Razno

a) Fond za medijski pluralizam

Direktorica Sunčica Bakić je obavijestila SAEM da još uvijek nisu uplaćena sredstva 
namijenjena za Fond za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i 
neprofitnim elektronskim medijima. AEM takođe ima određeni iznos koji je ostao neraspodijeljen iz 
prošle raspodjele. Kazala je da treba revidirati postojeći Pravilnik, kako bi se omogućila što 
kvalitetnija i efikasnija raspodjela. Obavijestila je SAEM da će nastaviti razgovore sa Ministarstvom 
kulture u cilju obezbjeđivanje sredstava za narednu raspodjelu.
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Zaključak:

Zadužuje se direktorica AEM da nastavi komunikaciju sa Ministarstvom kulture i obavijesti 
SAEM na narednoj sjednici o statusu sredstava namijenjenih za fond za podsticanje pluralizma i 
raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima.

b) Pismo o namjerama A. Pušića

Antonije Pušić je 13.01.2024.g. dostavio pismo namjere SAEM-u (akt br. 01-350/24-57) u 
kojem se navodi da je zainteresovan za emitovanje radijskog programa na teritoriji Boke Kotorske.

Zaključak:

Zadužuje se direktorica AEM da za narednu sjednicu pripremi informaciju o dostupnim 
radio-difuznim frekvencijama i pokrene neophodne aktivnosti u cilju sagledavanja mogućnosti za 
raspisivanje javnog konkursa za dodjelu prava na emitovanje putem radio-difuznih frekvencija.

Sjednica je završena u 11.30 sati.

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik
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